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Posėdis įvyko 2018 m. kovo 20 d. 11 val. Prienuose. 

Kauno regiono plėtros tarybos (toliau – Tarybos) posėdžio pirmininkė – Nijolė Dirginčienė, Birštono 

savivaldybės merė. 

Tarybos posėdžio sekretorė – Loreta Veličkaitė, Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų 

ministerijos Kauno apskrities skyriaus vyriausioji specialistė. 

Dalyvavo 14 iš 21 Tarybos narių. Kvorumas yra. 

 

Dalyvavo: 

Tarybos nariai: 

Nijolė Dirginčienė, Birštono savivaldybės merė, 

Alvydas Vaicekauskas, Prienų rajono savivaldybės meras, 

Algis Marcinkevičius, Prienų rajono savivaldybės mero pavaduotojas, 

Eugenijus Sabutis, Jonavos rajono savivaldybės meras, 

Erlandas Andrejevas, Jonavos rajono savivaldybės mero pavaduotojas, 

Algirdas Gricius, Raseinių rajono savivaldybės meras, 

Saulius Grinkevičius, Kėdainių rajono savivaldybės meras, 

Vytas Kederys, Birštono savivaldybės mero pavaduotojas, 

Povilas Mačiulis, Kauno miesto savivaldybės mero pavaduotojas, 

Arvydas Garbaravičius, Kauno miesto savivaldybės tarybos narys, 

Vytenis Tomkus, Kaišiadorių rajono savivaldybės meras, 

Eugenijus Cikanavičius, Kaišiadorių rajono savivaldybės tarybos narys, 

Paulius Visockas, Kauno rajono savivaldybės mero pavaduotojas, 

Benjaminas Žemaitis, Vyriausybės skirtas atstovas. 

Kiti dalyviai: 

Tarybos posėdžio dalyvių sąrašai (socialiniai ir ekonominiai partneriai, pranešėjai, RPD prie VRM 

Kauno apskrities skyrius) (pridedama). 

 

DARBOTVARKĖ: 

 

1. Dėl Kauno regiono plėtros tarybos posėdžio darbotvarkės tvirtinimo 

Pranešėja Kauno regiono plėtros tarybos pirmininkė Nijolė Dirginčienė 

2. Dėl Kauno regiono specializacijos veiksmų plano ir įgyvendinimo iniciatyvų: 

2.1. Specializacijos kryptis „Sumani pramonė ir logistika“ 

Pranešėjas Vyriausybės skirtas atstovas, Kauno pramonės, prekybos ir amatų rūmų prezidentas 

Benjaminas Žemaitis 

2.2. Specializacijos kryptis „Mokslas, technologijos ir inovacijos“ 

Pranešėjas KTU Cheminės technologijos fakulteto Mokslo prodekanas prof. dr. Dainius 

Martuzevičius 
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2.3. Specializacijos kryptis „Sveikatos priežiūra ir sveikatos stiprinimas“ 

Pranešėja KTU l. e. mokslo ir inovacijų prorektoriaus pareigas prof. Asta Pundzienė 

2.4. Specializacijos kryptis „Kultūrinės ir kūrybinės industrijos, turizmas“ 

Pranešėjos: ASU Ekonomikos ir vadybos fakulteto lektorė dr. Rasa Pranckūnienė  

                   Nacionalinės kūrybinių ir kultūrinių industrijų asociacijos direktorė Roma Survilienė 

3. Kauno regiono plėtros tarybos 2017 metų veiklos apžvalga 

Pranešėja Kauno regiono plėtros tarybos pirmininkė Nijolė Dirginčienė 

4. Dėl Kauno regiono plėtros plano iki 2020 metų keitimo 

Pranešėja Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Kauno apskrities 

skyriaus vyriausioji specialistė Eglė Eimanavičiūtė 

5. Dėl Kauno regiono projektų sąrašų tvirtinimo: 

3.1 – pagal priemonę Nr. 06.2.1-TID-R-511 „Vietinių kelių vystymas“ 

Pranešėja Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Kauno apskrities 

skyriaus vyriausioji specialistė Eglė Eimanavičiūtė 

3.2 – pagal priemonę Nr. 08.1.1-CPVA-R-407 „Socialinių paslaugų infrastruktūros plėtra“ 

Pranešėja Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Kauno apskrities 

skyriaus vyriausioji specialistė Loreta Veličkaitė 

             3.3 – pagal priemonę Nr. 08.4.2-ESFA-R-615 „Priemonių, gerinančių ambulatorinių 

sveikatos priežiūros paslaugų prieinamumą tuberkulioze sergantiems asmenims, įgyvendinimas“ 

Pranešėja Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Kauno apskrities 

skyriaus vyriausioji specialistė Loreta Veličkaitė 

             3.4 – pagal priemonę Nr. 07.1.1-CPVA-R-905 „Miestų kompleksinė plėtra“  

Pranešėja Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Kauno apskrities 

skyriaus vyriausioji specialistė Vilma Zasimauskienė 

6. Informacija apie Kauno regione vykdomų integruotų teritorijų vystymo programų 

įgyvendinimą 

Pranešėjas Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Veiklos organizavimo 

skyriaus vyriausiasis specialistas Mindaugas Juknevičius 

7. Dėl pasiūlymų teikimo Lietuvos Respublikos regioninės plėtros įstatymo keitimui 

Pranešėja Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Kauno apskrities 

skyriaus vedėja Justina Banionienė 

8. Kiti klausimai: 

8.1. Dėl  Kauno regiono kandidato į Lietuvos Respublikos delegaciją Europos Sąjungos 

Regionų komitete teikimo 

Pranešėja Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Kauno apskrities 

skyriaus vyriausioji specialistė Loreta Veličkaitė 

8.2. Dėl projekto „Vandentiekio ir nuotekų tinklų rekonstrukcija ir plėtra Kaišiadorių rajono 

savivaldybėje“ 

Pranešėjas Kauno regiono plėtros tarybos narys, Kaišiadorių rajono savivaldybės meras Vytenis 

Tomkus 

 

 

Sprendimo projektai ir su jais susijusi medžiaga pateikta KRPT nariams elektroniniu paštu 2018-03-

13 ir 2018-03-16 (patikslinta) (el. laiškų kopijos pridedamos). 

 

1. SVARSTYTA. Dėl Kauno regiono plėtros tarybos posėdžio darbotvarkės tvirtinimo. 

 

Tarybos posėdžio pirmininkė Nijolė Dirginčienė pristatė posėdžio darbotvarkę ir pasiūlė į ją įtraukti 

du papildomus klausimus: dėl Kauno regiono kandidato į Lietuvos Respublikos delegaciją Europos 

Sąjungos Regionų komitete teikimo bei dėl projekto „Vandentiekio ir nuotekų tinklų rekonstrukcija ir 

plėtra Kaišiadorių rajono savivaldybėje“. 
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NUTARTA.  Pritarti posėdžio darbotvarkei. 

2. SVARSTYTA. Dėl Kauno regiono specializacijos veiksmų plano ir įgyvendinimo iniciatyvų.  

 

N. Dirginčienė padėkojo visiems darbo grupių nariams už jų laiką ir darbą rengiant pasiūlymus 

Tarybai dėl specializacijos krypčių įgyvendinimo iniciatyvų ir pakvietė pranešėjus pristatyti darbo 

grupių parengtus iniciatyvų siūlymus.  

B. Žemaitis pristatė specializacijos krypties „Sumani pramonė ir logistika“ darbo grupės 

suformuluotus pasiūlymus dėl specializacijos krypties įgyvendinimo iniciatyvų (pristatymas 

pridedamas).  

Iš posėdžio išvyko Tarybos narys Arvydas Garbaravičius. 

N. Dirginčienė pakvietė dalyvaujančiuosius užduoti pranešėjui klausimus ir dalyvauti diskusijoje, nes 

po posėdžio visų specializacijos krypčių iniciatyvų įgyvendinimo planas turėtų būti baigtas ir 

išsiųstas Vidaus reikalų ministerijai.  

S. Grinkevičius pasiteiravo, kodėl pristatyme nebuvo paminėti Kauno rajone ir Kėdainiuose esantys 

pramoniniai parkai? 

B. Žemaitis atsakė, kad niekas iš darbo grupės narių šių parkų nepasiūlė įtraukti.  

N. Dirginčienė atkreipė dėmesį, koks svarbus buvo dalyvavimas darbo grupių veikloje. Tačiau dar 

galima pateikti papildomus pasiūlymus.  

P. Mačiulis atkreipė dėmesį, kad pramonės parkai ir LEZ yra du skirtingi dalykai, tačiau kalbant apie 

specializaciją, jie abu yra svarbūs ir turėtų būti įtraukti.  

B. Žemaitis paminėjo, kad LEZ yra apibrėžtas įstatymu. Kalbant apie pramonės parkus – juos reikia 

ir sustiprinti ir įveiklinti. Savivaldybės gali pateikti savo papildomus pasiūlymus.  

S. Grinkevičius pasiteiravo ar pasiūlymus reikėtų pateikti raštu? 

N. Dirginčienė ir B. Žemaitis atsakė, kad pasiūlymai turi būti pateikti raštu.   

V. Tomkus pasiteiravo apie iniciatyvą „Kurk Lietuvai“, kurioje minimos trys savivaldybės. 

Kaišiadoryse esanti profesinio rengimo mokykla taip pat galėtų dalyvauti šioje iniciatyvoje.  

B. Žemaitis atsakė, kad šioje iniciatyvoje nebuvo išskirtos kelios savivaldybės, o suformuluota 

„Kauno regiono savivaldybės“.  

G. Bartusevičiūtė – Rimkienė atkreipė dėmesį, kad galutiniai siūlymai dėl specializacijos krypčių 

iniciatyvų Vidaus reikalų ministerijai turi būti pateikti iki kovo pabaigos ir pasiūlė, kad papildomai 

teikiamiems pasiūlymams būtų nustatytas terminas – kovo 23 d.  

Prof. D. Martusevičius pristatė specializacijos krypties „Mokslas, technologijos ir inovacijos“ darbo 

grupės suformuluotus pasiūlymus dėl specializacijos krypties įgyvendinimo iniciatyvų (pristatymas 

pridedamas).  

R. Dapkus pasidžiaugė, kad pranešėjas labai gerai pristatė prielaidas, kodėl Kauno regione reikėtų 

skirti prioritetą mokslui, nes regionas turi tam realias galimybes. Taip pat paprašė atkreipti dėmesį į 

mokslo sektorius ir kiek jie uždirba, būtent turint omenyje bioekonomiką. Į bioekonomiką telpantys 

žemės ūkio mokslai uždirbo 10 kartų daugiau lėšų negu biomedicina, tačiau siūlant prioritetines 

mokslo sritis regione bioekonomikos mokslai nebeminimi, tik biomedicinos ir technologiniai 

mokslai. R. Dapkus pasiūlė tarp prioritetinių mokslų paminėti ir bioekonomiką.  
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D. Martuzevičius atsakė, kad remiantis mokslo sričių klasifikatoriumi bioekonomikos ten nėra. 

Bioekonomika apima daug mokslo sričių – technologijų, biomedicinos, agronomijos mokslus ir t.t. Ir 

jo negalima suskaičiuoti. Formuojant iniciatyvą buvo siekiama išskirti horizontalias sritis, ne 

vertikalias, nes vertikaliai išskirtos kitos specializacijos kryptys. 

R. Dapkus pasiūlė įtraukti bioekonomikos mokslus detalizuojant pagal klasifikatorių, kad tai yra 

žemės ūkio mokslai ir kiti susiję mokslai.  

S. Grinkevičius pasiūlė labiau akcentuoti mokslo ir pramonės bendradarbiavimą, tada būtų sukuriama 

didesnė pridėtinė vertė ir ekonominis efektas.  

D. Martusevičius atsakė, kad formuluojant iniciatyvą tokiu principu ir buvo galvojama – siūlomos 

mokslo iniciatyvos turi parenti regiono pramonę. Nėra siūloma kurti fundamentinių mokslų. 

N. Dirginčienė atkreipė dėmesį, kad kurortologijos mokslai taip pat regionui labai svarbūs.  

D. Martuzevičius atsakė, kad jeigu bus išsiskaidyta į daug smulkių iniciatyvų, nebus sukurtas 

proveržis. Todėl buvo siūlymas koncentruotis į stiprias mokslo sritis.  

V. Tomkus pasigedo išskirto kuriamo Kruonio technologijų parko, kuris svarbus ne tik regionui, bet 

ir visai Lietuvai.  

D. Martuzevičius atkreipė dėmesį, kad mokslo požiūriu, tai nėra pridėtinė vertė. Taip pat pasiūlė, kad 

jį būtų galima įtraukti prie pramoninių parkų iniciatyvos specializacijos kryptyje „Sumani pramonė ir 

logistika“.  

B. Žemaitis pasiteiravo ar minimas duomenų centras būtų daugiau industrinis, ar mokslinis darinys. 

V. Tomkus pasisakė, kad Kaišiadorių savivaldybė pasikonsultuos su VšĮ „Investuok Lietuvoje“ ir 

VšĮ „Versli Lietuva“ prie kurios iniciatyvos būtų geriau duomenų centrą įtraukti ir pateiks savo 

siūlymą.  

Prof. A. Pundzienė pristatė specializacijos krypties „Sveikatos priežiūra ir sveikatos stiprinimas“ 

darbo grupės suformuluotus pasiūlymus dėl specializacijos krypties įgyvendinimo iniciatyvų 

(pristatymas pridedamas).  

B. Žemaitis išsakė nuomonę, kad medicininis turizmas ir kardiologija, kurortologija labiausiai 

išskiria Kauno regiono sveikatos srityje, tačiau jos nėra labai aiškiai išryškintos.  

Prof. A. Pundzienė atsakė, kad medicininiam turizmui išryškinti labai trūko duomenų. 

N. Dirginčienė atkreipė dėmesį, kad nebuvo paliestas sveikatingumas. Kauno regionas turi vienintelį 

kurortą, dar atsirado kurortinė teritorija. Kurortologijos iniciatyvose neminima, o jos negalima 

prijungti prie medicininio turizmo.  

Prof. A. Pundzienė atsakė, kad greičiausiai darbo grupės nariams pritrūko laiko pateikti tokias 

iniciatyvas ir galbūt jas dar pateiks.  

M. Labašauskaitė papildė, kad vienoje iš iniciatyvų tikrai yra įtraukta ir kurortologija.  

S. Grinkevičius pasigedo prevencinių sveikatos priemonių, vaikų, moksleivių fizinio aktyvumo 

(dabar mokyklose yra tik 2 fizinio lavinimo pamokos), taip pat dėl aplinkos taršos kontrolės.  

Prof. A. Pundzienė atsakė, kad yra net 3 priemonės prevencinėms programoms – „Judėk sveikai“, ir 

Kaišiadorių pateiktos psichinės sveikatos prevencinės programos. Dėl oro taršos siūlymų nebuvo 

pateikta.  
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N. Dirginčienė atkreipė dėmesį, kad Kauno regionas yra vienintelis sveikatą stiprinantis regionas 

Lietuvoje. Tačiau pateiktose iniciatyvos tai niekaip neatsispindėjo.  

M. Labašauskaitė paminėjo, kad šis faktas yra minimas prie regiono stiprybių. 

Prof. A. Pundzienė atsakė, kad nebuvo pasiūlytų iniciatyvų šiuo klausimu. Taip pat, kad šis faktas 

buvo visos darbo grupės bazinė prielaida.  

Dr. Rasa Pranckūnienė pristatė specializacijos krypties „Kultūrinės, kūrybinės industrijos, turizmas“ 

(turizmas) darbo grupės suformuluotus pasiūlymus dėl specializacijos krypties įgyvendinimo 

iniciatyvų (pristatymas pridedamas).  

R. Survilienė pristatė specializacijos krypties Kultūrinės, kūrybinės industrijos, turizmas“ (kultūrinės 

ir kūrybinės industrijos) darbo grupės suformuluotus pasiūlymus dėl specializacijos krypties 

įgyvendinimo iniciatyvų (pristatymas pridedamas).  

NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti pristatytiems pasiūlymams dėl specializacijos krypčių įgyven-

dinimo iniciatyvų. Teikti pagal pastabas patikslintą specializacijos krypčių įgyvendinimo veiksmų 

planą ir iniciatyvas Vidaus reikalų ministerijai. 

 

3. SVARSTYTA. Kauno regiono plėtros tarybos 2017 metų veiklos apžvalga. 

 

Nijolė Dirginčienė apžvelgė Tarybos 2017 metų veiklą. 2017 m. Taryba posėdžiavo 22 kartus ir pri-

ėmė 128 regionui aktualius sprendimus. Posėdžiuose buvo patvirtinti 6 ir pakeista 18 regiono projek-

tų sąrašų, svarstyti klausimai dėl Kauno regiono plėtros plano iki 2020 metų (toliau – KRPP) keitimo, 

atstovų delegavimo į komitetus, darbo grupes, dėl teisės aktų projektų,  susijusių su 2014–2020 metų 

Europos Sąjungos fondų investicijų veiksmų programos administravimu, derinimo (daugiausiai dėl 

projektų finansavimo sąlygų aprašų), dėl projekto pripažinimo regioninės svarbos projektu bei kiti. 

Tarybos pirmininkė taip pat informavo, kad 2017 m. įvyko 10 Iš Europos Sąjungos struktūrinių 

fondų lėšų finansuotinų projektų koordinavimo darbo grupės (toliau – Darbo grupė) posėdžių. Prista-

tymo metu buvo pateikta bendra informacija apie ES paramą Kauno regione, suplanuotas bei nesup-

lanuotas lėšas, pateikta statistika apie projektų sąrašus bei projektų bei sutarčių skaičių. Nijolė Dir-

ginčienė dar kartą paminėjo, jog 2017 m. pabaigoje Taryba patvirtino keturias Kauno regiono specia-

lizacijos kryptis bei priminė, kad 2017 m. birželio 30 d. buvo priimtas Lietuvos Respublikos regioni-

nės plėtros įstatymo Nr. VIII-1889 15 straipsnio pakeitimo įstatymas, kuriuo įtvirtinama, kad 1/3 Ta-

rybos narių turi sudaryti socialinių ir ekonominių partnerių atstovai (pranešimas pridedamas). 

NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti Tarybos 2017 metų veiklos apžvalgai. 

 

4. SVARSTYTA. Dėl Kauno regiono plėtros plano iki 2020 metų pakeitimo. 

 

Eglė Eimanavičiūtė informavo apie poreikį keisti KRPP. Pranešėja nurodė, jog Tarybos nariai su siū-

lomais atlikti KRPP pakeitimais buvo supažindinti 2018 m. kovo 13 ir kovo 16 d. elektroniniu paštu. 

Pranešėja informavo, kad pakeitimai atlikti atsižvelgiant į Kauno miesto, Kėdainių rajono, Prienų 

rajono, Jonavos rajono ir Raseinių rajono savivaldybių administracijų prašymus bei SFMIS2014 e-

sančius pasirašytų projektų sutarčių duomenis. Pranešėja pabrėžė, kad visi siūlomi KRPP esminiai 

pakeitimai, vadovaujantis Regionų plėtros planų rengimo metodikos, patvirtintos Lietuvos Respubli-

kos vidaus reikalų ministro 2011 m. rugsėjo 23 d. įsakymu Nr. 1V-706 „Dėl Regionų plėtros planų 

rengimo metodikos patvirtinimo“, nuostatomis buvo suderinti su Lietuvos Respublikos vidaus reikalų 

ministerija ir už atitinkamą valdymo sritį atsakinga ministerija. 

 

Balsavo dėl sprendimo: ,,pritariu“ – 13, ,,nepritariu“ – 0, ,,susilaikau“ – 0. 
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NUTARTA. Pakeisti Kauno regiono plėtros plano iki 2020 metų, patvirtinto Kauno regiono plėt-

ros tarybos 2010 m. gegužės 25 d. sprendimu Nr. 1 „Dėl Kauno regiono plėtros plano iki 2020 metų 

patvirtinimo“, dalį „Priemonių planas“ ir  išdėstyti nauja redakcija. 

 

5.1. SVARSTYTA. Dėl Kauno regiono projektų sąrašo pakeitimo pagal priemonę Nr. 06.2.1-TID-R-

511 „Vietinių kelių vystymas“. 

 

Eglė Eimanavičiūtė informavo apie poreikį keisti iš Europos Sąjungos struktūrinių fondų lėšų siūlo-

mų bendrai finansuoti Kauno regiono projektų sąrašą Nr. 06.2.1-TID-R-511-21: sąraše pakeistas pro-

jekto „Aleksoto gatvių  rekonstravimas (Kalvarijos g., Vyčio Kryžiaus g., K. Sprangausko g., J. Pet-

ruičio g., J. Čapliko g., Pabrėžos g. , Vilties g.)“ paraiškos pateikimo įgyvendinančiajai institucijai 

terminas iš 2018 m. gegužės 31 d. į 2018 m. lapkričio 30 d., pakeistos projekto „Kėdainių miesto A. 

Kanapinsko, P. Lukšio, Mindaugo, Pavasario ir Žemaitės gatvių rekonstrukcija“ finansavimo šaltinių 

sumos – savivaldybės lėšų suma iš 132 149,03 Eur į 259 146,60 Eur, valstybės lėšų suma iš 132 

149,03 Eur į 0,00 Eur, kitų viešųjų lėšų suma iš 0,00 Eur į 5 151,46 Eur ir projekto „Garliavos miesto 

K. Aglinsko g. rekonstrukcija“ finansavimo šaltinių sumos – bendra vertė iš 578 344,60 Eur į 568 

410,05 Eur, Europos Sąjungos lėšų suma iš 491 592,91 Eur į 483 148,54 Eur, savivaldybės lėšų suma 

iš 86 751,69 Eur į 85 261,51 Eur  (atlikti pakeitimai sutampa su SFMIS2014 esančiais projekto finan-

savimo ir administravimo sutarties duomenimis). 

Informavo, kad atlikus siūlomus pakeitimus, Kauno regionui numatytų Europos Sąjungos lėšų pasis-

kirstymas pagal projektų finansavimo sąlygų aprašo 12 p. nurodytas remiamas veiklas tenkins projek-

tų finansavimo sąlygų aprašo 13 p. nurodytą sąlygą, kad projektų finansavimo sąlygų aprašo 12.2. 

papunktyje nurodytai veiklai suplanuota ne daugiau nei 8 273 872,00 Eur, tačiau netenkina sąlygos, 

kad projektų finansavimo sąlygų aprašo 12.1. papunktyje nurodytai veiklai suplanuota ne mažiau nei 

3 545 945,00 Eur. 

 

Balsavo dėl sprendimo: ,,pritariu“ – 13, ,,nepritariu“ – 0, ,,susilaikau“ – 0. 

 

NUTARTA. Pakeisti Lietuvos Respublikos susisiekimo ministerijos 2014–2020 metų Europos 

Sąjungos fondų investicijų veiksmų programos priemonės Nr. 06.2.1-TID-R-511 „Vietinių kelių 

vystymas“ iš Europos Sąjungos struktūrinių fondų lėšų siūlomų bendrai finansuoti Kauno regiono 

projektų sąrašą, patvirtintą Kauno regiono plėtros tarybos 2016 m. rugsėjo 29 d. sprendimu Nr. 

51/2S-50 „Dėl Lietuvos Respublikos susisiekimo ministerijos 2014–2020 metų Europos Sąjungos 

fondų investicijų veiksmų programos priemonės Nr. 06.2.1-TID-R-511 „Vietinių kelių vystymas“ iš 

Europos Sąjungos struktūrinių fondų lėšų siūlomų bendrai finansuoti Kauno regiono projektų sąrašo 

patvirtinimo“ ir jį išdėstyti nauja redakcija.  

 

5.2. SVARSTYTA. Dėl Kauno regiono projektų sąrašo pakeitimo pagal priemonę Nr. 08.1.1-CPVA-

R-407 „Socialinių paslaugų infrastruktūros plėtra“. 

 

Loreta Veličkaitė informavo apie poreikį keisti iš Europos Sąjungos struktūrinių fondų lėšų siūlomų 

bendrai finansuoti Kauno regiono projektų sąrašą Nr. 08.1.1-CPVA-R-407-21: vadovaujantis tuo, 

kad 2018 m. sausio 30 d. Jonavoje vykusiame posėdyje Darbo grupės siūlymu Taryba pritarė, kad 

Jonavos rajono savivaldybė kreiptųsi dėl nepanaudotos ES lėšų limito dalies panaudojimo projekte 

„Jonavos globos namų atnaujinimas“,  didinant projekto ES lėšų sumą iki 350 519,88 Eur, nekeičiant 

bendros projekto vertės, sąraše pakeista projekto „Jonavos globos namų atnaujinimas“ ES struktūri-

nių fondų lėšų suma iš „327.123,56“ į „350.519,88“ Eur, Savivaldybės biudžeto lėšų suma iš 

„87.733,27“ į „64.336,95“ Eur. 

 

Balsavo dėl sprendimo: ,,pritariu“ – 13, ,,nepritariu“ – 0, ,,susilaikau“ – 0. 
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NUTARTA. Pakeisti Lietuvos Respublikos socialinės apsaugos ir darbo ministerijos 2014–2020 

metų Europos Sąjungos fondų investicijų veiksmų programos priemonės Nr. 08.1.1-CPVA-R-407 

„Socialinių paslaugų infrastruktūros plėtra“ iš Europos Sąjungos struktūrinių fondų lėšų siūlomų 

bendrai finansuoti Kauno regiono projektų sąrašą, patvirtintą Kauno regiono plėtros tarybos 2016 m. 

spalio 28 d. sprendimu Nr. 51/2S-56 „Dėl Lietuvos Respublikos socialinės apsaugos ir darbo ministe-

rijos 2014–2020 metų Europos Sąjungos fondų investicijų veiksmų programos priemonės Nr. 08.1.1-

CPVA-R-407 „Socialinių paslaugų infrastruktūros plėtra“ iš Europos Sąjungos struktūrinių fondų 

lėšų siūlomų bendrai finansuoti Kauno regiono projektų sąrašo patvirtinimo“, ir jį išdėstyti nauja re-

dakcija.  

 

5.3. SVARSTYTA. Dėl Kauno regiono projektų sąrašo pakeitimo pagal priemonę Nr. 08.4.2-ESFA-

R-615 „Priemonių, gerinančių ambulatorinių sveikatos priežiūros paslaugų prieinamumą tu-

berkulioze sergantiems asmenims, įgyvendinimas“. 

 

Loreta Veličkaitė informavo apie poreikį keisti iš Europos Sąjungos struktūrinių fondų lėšų siūlomų 

bendrai finansuoti Kauno regiono projektų sąrašą Nr. 08.4.2-ESFA-R-615-21: baigus vertinti Rasei-

nių rajono savivaldybės administracijos, Kauno miesto savivaldybės administracijos, Kauno rajono 

savivaldybės administracijos ir Prienų rajono savivaldybės administracijos pagal kvietimą pateiktus 

projektinius pasiūlymus, į sąrašą įtraukiami šie projektai: „Paslaugų prieinamumo gerinimas tuberku-

lioze sergantiems asmenims Raseinių rajone“, „Priemonių, gerinančių ambulatorinių sveikatos prie-

žiūros paslaugų prieinamumą tuberkulioze sergantiems asmenims, įgyvendinimas Kauno mieste“, 

„Tiesiogiai stebimo gydymo kurso tuberkulioze sergančių Kauno rajono gyventojų tęstinio gydymo 

užtikrinimas“ ir „Ambulatorinių sveikatos priežiūros paslaugų prieinamumo tuberkulioze sergan-

tiems asmenims gerinimas Prienų rajone“. 

 

Balsavo dėl sprendimo: ,,pritariu“ – 13, ,,nepritariu“ – 0, ,,susilaikau“ – 0. 

 

NUTARTA. Pakeisti Lietuvos Respublikos sveikatos apsaugos ministerijos 2014–2020 metų Euro-

pos Sąjungos fondų investicijų veiksmų programos priemonės Nr. 08.4.2-ESFA-R-615 „Priemonių, 

gerinančių ambulatorinių sveikatos priežiūros paslaugų prieinamumą tuberkulioze sergan-

tiems asmenims, įgyvendinimas“ iš Europos Sąjungos struktūrinių fondų lėšų siūlomų bendrai fi-

nansuoti Kauno regiono projektų sąrašą, patvirtintą Kauno regiono plėtros tarybos 2018 m. vasario 

26 d. sprendimu Nr. 51/2S-12 „Dėl Lietuvos Respublikos sveikatos apsaugos ministerijos 2014–2020 

metų Europos Sąjungos fondų investicijų veiksmų programos priemonės Nr. 08.4.2-ESFA-R-615 

„Priemonių, gerinančių ambulatorinių sveikatos priežiūros paslaugų prieinamumą tuberkulioze ser-

gantiems asmenims, įgyvendinimas“ iš Europos Sąjungos struktūrinių fondų lėšų siūlomų bendrai 

finansuoti Kauno regiono projektų sąrašo patvirtinimo“ ir jį išdėstyti nauja redakcija. 

 

5.4. SVARSTYTA. Dėl Kauno regiono projektų sąrašo pakeitimo pagal priemonę Nr. 07.1.1-CPVA-

R-905 „Miestų kompleksinė plėtra“. 

 

Vilma Zasimauskienė informavo apie poreikį keisti iš Europos Sąjungos struktūrinių fondų lėšų siū-

lomų bendrai finansuoti Kauno regiono projektų sąrašą Nr. 07.1.1-CPVA-R-905-21: baigus vertinti 

Prienų rajono savivaldybės administracijos pagal kvietimą pateiktus projektinius pasiūlymus, į sąrašą 

įtraukiami šie projektai: „Bendruomenės laisvalaikio ir užimtumo centro įkūrimas Prienuose, suku-

riant užimtumo infrastruktūrą“ ir „Nemuno dešiniosios pakrantės kompleksiškas sutvarkymas pritai-

kant bendruomenės ir verslo poreikiams“. Taip pat pakeistos projekto „Raseinių m. daugiabučių na-

mų kiemų kompleksinis tvarkymas“ finansavimo šaltinių sumos – valstybės biudžeto lėšų suma iš 

„48.820 Eur“ į 48.820,14 Eur“, ES lėšų suma iš „553.295 Eur“ į „553.294,86 Eur“, projekto „Kėdai-

nių miesto viešųjų erdvių (miesto parkų, sporto aikštyno, teniso kortų prieigų) kompleksiškas sutvar-

kymas ir pritaikymas bendruomenei, verslui“ suma Iš viso iš „3.400.160 Eur“ į „3.564.957,50 Eur“,  

savivaldybės biudžeto lėšų suma iš „255.012 Eur“ į „419.809,50 Eur“. 
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Balsavo dėl sprendimo: ,,pritariu“ – 13, ,,nepritariu“ – 0, ,,susilaikau“ – 0. 

 

NUTARTA. Pakeisti Lietuvos Respublikos vidaus reikalų ministerijos 2014–2020 metų Europos 

Sąjungos fondų investicijų veiksmų programos 7 prioriteto „Kokybiško užimtumo ir dalyvavimo 

darbo rinkoje skatinimas“ priemonės Nr. 07.1.1-CPVA-R-905 „Miestų kompleksinė plėtra“ iš Eu-

ropos Sąjungos struktūrinių fondų lėšų siūlomų bendrai finansuoti Kauno regiono projektų sąrašą, 

patvirtintą Kauno regiono plėtros tarybos 2016 m. kovo 22 d. sprendimu Nr. 51/2S-23 „Dėl 2014–

2020 metų Europos Sąjungos fondų investicijų veiksmų programos 7 prioriteto ,,Kokybiško užimtu-

mo ir dalyvavimo darbo rinkoje skatinimas“ priemonės Nr. 07.1.1-CPVA-R-905 „Miestų kompleksi-

nė plėtra“ iš ES struktūrinių fondų lėšų siūlomų bendrai finansuoti Kauno regiono projektų sąrašo 

patvirtinimo“, ir jį išdėstyti nauja redakcija.  

 

6. PRISTATYTA. Informacija apie Kauno regione vykdomų integruotų teritorijų vystymo 

programų įgyvendinimą. 

 

Mindaugas Juknevičius supažindino visus su Kauno regione vykdomų integruotų teritorijų vystymo 

programų įgyvendinimu per 2017 m. Pranešėjas apibendrino situacijos analizės pokyčius, pateikė 

stebėsenos rodiklių analizę bei pristatė Kauno regiono ir Kauno miesto ITVP veiksmų planus, ITVP 

veiksmų finansavimą (pranešimas pridedamas). 

 

NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti pateiktai informacijai apie Kauno regione vykdomų integruotų 

teritorijų vystymo programų įgyvendinimą. 

 

7. SVARSTYTA. Dėl pasiūlymų teikimo Lietuvos Respublikos regioninės plėtros įstatymo 

keitimui. 

 

Justina Banionienė informavo, kad į KRPT kreipėsi Lietuvos Respublikos Seimo Valstybės valdymo 

ir savivaldybių komitetas (toliau – Komitetas) 2018-02-07 d. raštu Nr. S-2018-905 „Dėl pasiūlymų 

teikimo“. Komitetas pasiūlė KRPT pateikti argumentuotą nuomonę dėl tikslingumo keisti/nekeisti 

Lietuvos Respublikos regioninės plėtros įstatymo (toliau – Įstatymas) straipsnius, reglamentuojančius 

regionų plėtros tarybų kompetenciją, regionų plėtros tarybų santykius su savivaldybių tarybomis ir 

valstybės regioninę politiką formuojančiais ir įgyvendinančiais subjektais; konkrečius pasiūlymus dėl 

tam tikrų Įstatymo straipsnių (nuostatų) galimo keitimo. 

Tarybos nariai iki kovo 1 d. buvo paprašyti teikti siūlymus dėl Įstatymo straipsnių (nuostatų) keitimo, 

tačiau siūlymų nebuvo gauta. Tarybos pirmininko sprendimu klausimas buvo įtrauktas svarstymui į 

Tarybos posėdį. 

 

NUTARTA. Lietuvos Respublikos Seimo Valstybės valdymo ir savivaldybių komitetui teikti tuos 

siūlymus, kurie bus gauti iš Tarybos narių bei socialinių ir ekonominių Tarybos partnerių iki kovo 23 

d. 

 

8. KITI KLAUSIMAI. 

 

8.1. Dėl Kauno regiono kandidato į Lietuvos Respublikos delegaciją Europos Sąjungos Regionų 

komitete teikimo. 

 

Loreta Veličkaitė pristatė, kad Lietuvos savivaldybių asociacija 2018 m. kovo 14 d. raštu Nr. (5)-SD-

152 „Dėl kandidato į Europos Sąjungos Regionų komitetą teikimo“ kreipėsi į Tarybą, informuodama, 

kad Lietuvos Respublikos delegacijos Regionų komitete nariui Andriui Kupčinskui praradus 

savivaldybės nario mandatą, taip pat panaikinamas ir Regionų komiteto nario mandatas, ir 
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atsižvelgiant į tai, prašo iki kovo 23 d. pasiūlyti naują kandidatą, atstovaujantį Kauno regioną ir 

priklausantį Tėvynės sąjungos – Lietuvos krikščionių demokratų partijai. 

Nijolė Dirginčienė pasiūlė teikti Kaišiadorių rajono savivaldybės mero Vytenio Tomkaus 

kandidatūrą. 

Balsavo dėl sprendimo: ,,pritariu“ – 12, ,,nepritariu“ – 0, ,,susilaikau“ – 1. 

 

NUTARTA. Teikti Kauno regiono atstovo į Lietuvos Respublikos delegaciją Europos Sąjungos 

Regionų komitete kandidatūrą, tikruoju nariu skiriant Vytenį Tomkų, Kaišiadorių rajono 

savivaldybės merą (Tėvynės Sąjunga – Lietuvos krikščionys demokratai). 

 

8.2. Dėl projekto „Vandentiekio ir nuotekų tinklų rekonstrukcija ir plėtra Kaišiadorių rajono 

savivaldybėje“. 

 

Vytenis Tomkus išdėstė situaciją dėl projekto „Vandentiekio ir nuotekų tinklų rekonstrukcija ir plėtra 

Kaišiadorių rajono savivaldybėje“ (toliau – Projektas) paraiškos tinkamumo finansuoti vertinimo 

Aplinkos projektų valdymo agentūroje. Projektiniame pasiūlyme dėl regiono projekto įgyvendinimo 

buvo naudojami oficialūs Lietuvos Respublikos 2011 metų visuotinio gyventojų ir būstų surašymo 

duomenys, o Projekto paraiškoje statistiniai rodikliai perskaičiuoti vadovaujantis Lietuvos 

Respublikos Vyriausybės 2016 m. spalio 19 d. nutarimu Nr. 1043, kuriuo buvo panaikintas 

Kaišiadorių rajono Žaslių geležinkelio stoties gyvenvietės pavadinimas, toje pačioje gyvenamoje 

vietovėje perskirstant kaimų ribas. Lietuvos Respublikos Vyriausybės 2010 m. sausio 20 d. nutarimu 

Nr. 80 „Dėl Lietuvos Respublikos 2011 metų visuotinio gyventojų ir būstų surašymo“, buvo 

reglamentuotas surašymo atlikimas 2011 m. kovo–gegužės mėn., apklausiant gyventojus, naudojant 

Lietuvos Respublikos gyventojų registro, Nekilnojamojo turto registro, Adresų registro, Valstybinio 

socialinio draudimo fondo valdybos prie Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos duomenų bazės ir 

kitus administracinius duomenis. Pagal pasaulinę praktiką, rekomenduojant Jungtinių Tautų 

Organizacijai, gyventojų surašymai atliekami kas dešimt metų, kiekvieno dešimtmečio pradžioje. 

Pagal Lietuvos statistikos departamento duomenis 2011 m. Žaslių geležinkelio stoties gyvenvietėje 

gyveno – 477 gyventojai, Guronių kaime – 26 gyventojai, Talpūnų kaime – 31 gyventojai. 

Kaišiadorių rajono savivaldybės taryba 2016 m. liepos 28 d. sprendimu Nr. V17-238 pasiūlė Lietuvos 

Respublikos Vyriausybei priimti sprendimą dėl Kaišiadorių rajono savivaldybės kaimų gyvenamųjų 

vietovių teritorijų ribų nustatymo pagal parengtą Kaišiadorių rajono savivaldybės kaimų gyvenamųjų 

vietovių teritorijų ribų nustatymo planą, panaikinti Žaslių geležinkelio stoties gyvenvietės 

pavadinimą. Vietoj Žaslių geležinkelio stoties gyvenvietės - (gyventojams pageidaujant) prasiplėtė 

Guronių ir Talpūnų kaimų ribos. Lietuvos Respublikos Vyriausybės 2016 m. spalio 19 d. nutarimu 

Nr. 1043 panaikintas Žaslių geležinkelio stoties gyvenvietės pavadinimas. V.Tomkus išdėstė Projekto 

įgyvendinimo svarbą Kauno regionui ir Kaišiadorių rajono savivaldybei, ir prašo pritarti, kad būtų 

tęsiamas paraiškos Nr. 05.3.2-APVA-R-014-21-0009 „Vandentiekio ir nuotekų tinklų rekonstrukcija 

ir plėtra Kaišiadorių rajono savivaldybėje“ vertinimas su mažesniais rodikliais P.N.050 „Gyventojai, 

kuriems teikiamos vandens tiekimo paslaugos naujai pastatytais geriamojo vandens tiekimo tinklais 

(skaičius)“ – 323 (planuota – 359), P.N.053 „Gyventojai, kuriems teikiamos  paslaugos naujai 

pastatytais nuotekų surinkimo tinklais“– 416 (planuota 450). 

Darbo grupė nutarė siūlyti Tarybai pritarti, kad Aplinkos projektų valdymo agentūroje būtų tęsiamas 

Kauno regionui svarbaus projekto paraiškos Nr. 05.3.2-APVA-R-014-21-0009 „Vandentiekio ir 

nuotekų tinklų rekonstrukcija ir plėtra Kaišiadorių rajono savivaldybėje“ vertinimas su mažesniais 

rodikliais P.N.050 „Gyventojai, kuriems teikiamos vandens tiekimo paslaugos naujai pastatytais 

geriamojo vandens tiekimo tinklais (skaičius)“ – 323 (planuota – 359), P.N.053 „Gyventojai, kuriems 

teikiamos  paslaugos naujai pastatytais nuotekų surinkimo tinklais“– 416 (planuota 450) ir parengti 

apie tai informuojantį raštą Aplinkos projektų valdymo agentūrai. 
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NUTARTA. Pritarti, kad Aplinkos projektų valdymo agentūroje būtų tęsiamas Kauno regionui 

svarbaus projekto paraiškos Nr. 05.3.2-APVA-R-014-21-0009 „Vandentiekio ir nuotekų tinklų 

rekonstrukcija ir plėtra Kaišiadorių rajono savivaldybėje“ vertinimas su mažesniais rodikliais 

P.N.050 „Gyventojai, kuriems teikiamos vandens tiekimo paslaugos naujai pastatytais geriamojo 

vandens tiekimo tinklais (skaičius)“ – 323 (planuota – 359), P.N.053 „Gyventojai, kuriems teikiamos  

paslaugos naujai pastatytais nuotekų surinkimo tinklais“– 416 (planuota 450) ir parengti apie tai 

informuojantį raštą Aplinkos projektų valdymo agentūrai. 

 

 

Tarybos posėdžio pirmininkė                            Nijolė Dirginčienė 

 

 

Tarybos posėdžio sekretorė                               Loreta Veličkaitė 


